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Geacht college, 
 
Naar aanleiding van de raadsbrief en contact met omwonenden van de betreffende locatie, hebben 
wij als fractie enkele vragen over de totstandkoming van de flexwoningen.   
 
 

1. Op welke manier is de sturingsaanpak uit de omgevingsvisie toegepast op het genomen 
besluit? 

2. Waarom zegt de portefeuillehouder in het reclamefilmpje dat zij nadat het besluit genomen 
is pas in gesprek wil met omwonenden? 

3. Wat heeft het college doen besluiten om de Sportlaan uiteindelijk als locatie te kiezen? 
4. Volgens het bestemmingsplan zijn beide percelen bedoeld voor boerenerven, waarom heeft 

het college ineens geen wens meer om dit te exploiteren voor boerenerven? 
5. Waarom is fase 4 van Vlierlanden niet gekozen als locatie om de flexwoningen te plaatsen? 
6. Wat is het tijdspad van de keuzes omtrent de komst van flexwoningen? 
7. Waarom doet het college de belofte dat eind 2023 de schop in de grond gaat voor de bouw 

van de flexwoningen?  
8. Hoe gaat het college om met eventuele tegenslagen zoals bezwaar- en beroepsprocedures 

van belanghebbenden? 
9. In de omgeving worden grote vraagtekens gezet over wie de toekomstige bewoners van de 

flexwoningen gaan zijn, kan er duidelijkheid gegeven worden over de verdeling van de 
woningen over de verschillende groepen?  

10. Is ook nagedacht om het concept flexwoningen voor senioren en jongeren toe te passen in 
de kernen?  


